Description 住宅物業的	of Residential Property 描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)						the Saleable 賃用面積)平		netre (sq. ft.) 呎)		
Tower 座數	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	G/F & 1/F (Duplex)	A	140.490 (1512) Balcony 露台:- (-) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	43.139 (464)	-	-	-	-	-
	地下及1樓(複式)	В	135.217 (1455) Balcony 露台:2.971 (32) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	59.617 (642)	-	-	-	-	-
Tower 1A 第1A座		A	77.038 (829) Balcony 露台:2.645 (28) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F 3樓	В	89.303 (961) Balcony 露台:2.909 (31) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	41.762 (450) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description 住宅物業的	of Residential Propert 描述	у	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)			1			the Saleable 賃用面積)平	1	netre (sq. ft.) 呎)		
Tower 座數	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	5/F-12/F,	A	76.789 (827) Balcony 露台:2.645 (28) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	15/F-23/F, 25/F-32/F 5樓至12樓、 15樓至23樓、	В	89.303 (961) Balcony 露台: 2.909 (31) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 1A	25樓至32樓	С	41.404 (446) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第1A座		A	76.248 (821) Balcony 露台: 2.645 (28) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	33/F & 35/F 33樓及35樓	В	89.303 (961) Balcony 露台: 2.909 (31) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	41.404 (446) Balcony 露台:2.111 (23) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description d 住宅物業的	of Residential Property 描述	y	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)				d items (Not 頁目的面積 (netre (sq. ft.) 火)		
Tower 座數	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	36/F	A	125.341 (1349) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	27.608 (297)	-	-	-	-	-	-
Tower 1A	36樓	С	42.253 (455) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第1A座	37/F & Roof 37樓及天台	A	125.342 (1349) Balcony 露台:- (-) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	34.285 (369)	3.681 (40)	-	-
	37/F 37樓	С	42.253 (455) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description d 住宅物業的	of Residential Propert 描述	y	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)				d items (Not 頁目的面積 (netre (sq. ft.) 呎)		
Tower 座數	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 1B		A	53.204 (573) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	5/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F-32/F	В	46.551 (501) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第1B座	5樓至12樓、 15樓至23樓、 25樓至32樓	С	46.360 (499) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	32.573 (351) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description 住宅物業的	of Residential Property I描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)						the Saleable 【用面積)平		netre (sq. ft.) 呎)		
Tower 座數	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	53.204 (573) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 1B	33/F, 35/F-37/F	В	45.952 (495) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第18座	33樓、35樓至37樓	С	46.317 (499) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	32.070 (345) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description of 住宅物業的抗	of Residential Proper 描述	ty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)						the Saleable [用面積)平		netre (sq. ft.) 呎)		
Mansion 低座	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	93.175 (1003) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	-	89.397 (962)	-	-	-	-	-
Mansion A 低座A座	G/F 地下	В	30.862 (332) Balcony 露台:- (-) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	13.892 (150)	-	-	-	-	-
		С	55.485 (597) Balcony 露台:- (-) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	46.571 (501)	-	-	-	-	-
		A	98.038 (1055) Balcony 露台:3.363 (36) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	1/F & 2/F 1樓及2樓	В	30.917 (333) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	56.971 (613) Balcony 露台:2.176 (23) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description d 住宅物業的	of Residential Propert 描述	y	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)			1	d items (Not 頁目的面積 (1	netre (sq. ft.) 呎)		
Mansion 低座	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	3/F	В	30.915 (333) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Mansion A 低座A座	3樓	С	57.045 (614) Balcony 露台:2.176 (23) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F & Roof 3樓及天台	A	99.840 (1075) Balcony 露台:3.363 (36) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	88.984 (958)	2.684 (29)	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description of 住宅物業的描	Residential Proper 技述	rty	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah,						the Saleable 【用面積)平		netre (sq. ft.) 呎)		
Mansion 低座	Floor 樓層	Flat 單位	(如有)) 平方米 (平方呎) 102.215 (1100) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: - (-)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	Balcony 露台:-(-)	-	-	-	-	60.810 (655)	-	-	-	-	-
	G/F 地下	В	104.288 (1123) Balcony 露台:- (-) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	94.728 (1020)	-	-	-	-	-
Mansion B		С	50.031 (539) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	-	28.887 (311)	-	-	-	-	-
低座B座		A	86.538 (931) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	10.926 (118)	-	-	-	-	-	-
	1/F 1樓	В	90.427 (973) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	9.140 (98)	-	-	-	-	-	-
		С	51.299 (552) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description d 住宅物業的	of Residential Property 描述	7	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah,			-			the Saleable 【用面積)平	-	setre (sq. ft.) 尺)		
Mansion 低座	Floor 樓層	Flat 單位	if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	91.391 (984) Balcony 露台:3.255 (35) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Mansion B 低座B座	2/F 2樓	В	95.197 (1025) Balcony 露台:3.368 (36) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	51.299 (552) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F 3樓	С	51.299 (552) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F, 5/F & Roof (Duplex)	A	153.833 (1656) Balcony 露台: 4.841 (52) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	12.115 (130)	-	-	57.919 (623)	2.517 (27)	-	-
	3樓、5樓及天台 (複式)	В	155.970 (1679) Balcony 露台: 4.785 (52) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	52.677 (567)	2.660 (29)	-	-
	5/F & Roof 5樓及天台	С	59.911 (645) Balcony 露台:2.000 (22) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	29.394 (316)	2.730 (29)	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description 住宅物業的	of Residential Property 描述	7	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)			1			the Saleable 【用面積)平	. 1	netre (sq. ft.) 呎)		
Mansion 低座	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎) 94.326 (1015) Balcony 露台:-(-)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	G/F	A		-	-	-	-	83.439 (898)	-	-	-	-	-
Mansion C 低座C座	地下	В	88.808 (956) Balcony 露台:-(-) Utility Platform 工作平台:-(-) Verandah 陽台:-(-)	-	-	-	-	77.709 (836)	-	-	-	-	-
	1/F & 2/F	A	98.363 (1059) Balcony 露台:3.501 (38) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	1樓及2樓	В	93.523 (1007) Balcony 露台:3.272 (35) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F, 5/F & Roof (Duplex)	A	148.197 (1595) Balcony 露台: 4.925 (53) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	22.202 (239)	-	-	47.169 (508)	-	-	-
	3樓、5樓及天台 (複式)	В	147.239 (1585) Balcony 露台: 4.946 (53) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	12.627 (136)	-	-	49.598 (534)	1.805 (19)	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。

Description d 住宅物業的	of Residential Property 描述	,	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)						the Saleable 賃用面積)平		netre (sq. ft.) 呎)		
Mansion 低座	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 Air-c (如有)) 平方米 (平方呎) pla	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	G/F	A		-	-	-	-	72.855 (784)	-	-	-	-	-
Mansion D	地下	В	71.554 (770) Balcony 露台:- (-) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	30.770 (331)	-	-	-	-	-
	1/F & 2/F	A	80.246 (864) Balcony 露台: 2.783 (30) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
低座D座	1樓及2樓	В	75.001 (807) Balcony 露台:2.647 (28) Utility Platform 工作平台:1.500 (16) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F, 5/F & Roof (Duplex)	A	143.367 (1543) Balcony 露台: 4.997 (54) Utility Platform 工作平台: - (-) Verandah 陽台: - (-)	-	-	-	-	-	-	51.298 (552)	2.310 (25)	-	-
	3樓、5樓及天台 (複式)	В	127.935 (1377) Balcony 露台:3.872 (42) Utility Platform 工作平台:- (-) Verandah 陽台:- (-)	-	-	-	8.295 (89)	-	-	38.340 (413)	2.255 (24)	-	-

The saleable area and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Note: The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre =10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted.

實用面積以及構成住宅物業一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。